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Styremøte på Zoom tirsdag 
 
1. Slemdal 
Arbeidet med saken om ny områdeplan for Slemdal må fortsette med høyeste 
prioritet og vår punktliste ligger fast. Styret ønsker at vellet er med å starte et 
planforum for reell medvirkning. Forumet skal ha bred lokal deltagelse fra 
privatpersoner, organisasjoner og politikere. Utbyggere, Byantikvar og andre 
aktuelle parter skal inviteres med, og arbeidet skal resultere i et konkret 
alternativt planforslag med dokumenterbar bred lokal 
presiserer at deltagelse i et planforum ikke er til hinder for og ekskluderer ikke 
senere aksjoner arrangert av vellet. 

 
2. Trafikksaker og FAU samarbeid

 
Skolebehovsplanen – I forbindelse med vår uttalelse holdt 
styremedlem innlegg i HOVE (
det ble enstemmig tverrpolitisk vedtak på noen av de viktigste punktene på 
listen. Vår representant stilte også på BU møte der det ble tverrpolitisk flertall 
for flerbrukshall på Ris og for at våre egne elever skal prioriteres
Lokalpolitikerne har forpliktet seg til å stå for dette. 
Ris Vels høringssvar er lagt ut på hjemmesiden og Facebook. Denne ble 
ble undertegnet av Ris Vinderen og Slemdal. 
FAU’ene. 
Vi har oppfordret Akersposten til å ta tak i saken, foreløpig uten å lykkes.

 
Flere trafikksaker 
 BYM har avvist forespørslene
avvist tiltak ved Kiwi Slemdal og krysset Frognerseterveien x Dagaliveien. 
følges opp slik at sakene forhåpentligvis blir pr
vurdere å sende slike saker til trafikkomiteen i BVA  håp om å få støtte der.

 
Lenk til kart som viser tiltak som gjennomføres i 2021.  
https://bym.maps.arcgis.com/apps/webappviewer/index.html?id=5099140b97
64494ca74b54b15e4deed6 
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Arbeidet med saken om ny områdeplan for Slemdal må fortsette med høyeste 
prioritet og vår punktliste ligger fast. Styret ønsker at vellet er med å starte et 
planforum for reell medvirkning. Forumet skal ha bred lokal deltagelse fra 
privatpersoner, organisasjoner og politikere. Utbyggere, Byantikvar og andre 
aktuelle parter skal inviteres med, og arbeidet skal resultere i et konkret 

dokumenterbar bred lokal forankring. Styret 
presiserer at deltagelse i et planforum ikke er til hinder for og ekskluderer ikke 
senere aksjoner arrangert av vellet.  

Trafikksaker og FAU samarbeid  

I forbindelse med vår uttalelse holdt Ris Vels 
styremedlem innlegg i HOVE (komité for helse, oppvekst, velferd og eldre) der 
det ble enstemmig tverrpolitisk vedtak på noen av de viktigste punktene på 

Vår representant stilte også på BU møte der det ble tverrpolitisk flertall 
flerbrukshall på Ris og for at våre egne elever skal prioriteres. 

Lokalpolitikerne har forpliktet seg til å stå for dette.  
Ris Vels høringssvar er lagt ut på hjemmesiden og Facebook. Denne ble 
ble undertegnet av Ris Vinderen og Slemdal. Godt samarbeid mellom Ris Vel og 

Vi har oppfordret Akersposten til å ta tak i saken, foreløpig uten å lykkes.

lene om fartshumper i Borgenvn og Trosterudvn
ved Kiwi Slemdal og krysset Frognerseterveien x Dagaliveien. 

sakene forhåpentligvis blir prioritert neste år. Vi vil fremover 
vurdere å sende slike saker til trafikkomiteen i BVA  håp om å få støtte der.
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3. Stier og smett  
 

Aldersvennlige tiltak BVA – Heming og Ris Vel har fått tildelt midler som vi skal 
samarbeide om å bruke på best mulig måte. Forslag om å gruse opp flere av 
smettene for å gjøre dem tryggere. Forslag om å utbedre gelenderet mellom 
Gråkammen stasjon og Heming, og sette opp en benk. 

 
Båntjern – Vi har engasjert 1HH til å fjerne jernstengene som stikker opp langs 
kanten under ”fossen”. 

 
Sti Melkeveien-Gråkamveien – Vi hadde håpet i det lengste at stien kunne 
reåpnes, men uten at alle grunneierne er positive til tiltaket er det vanskelig. Vi 
har dessverre ikke fått støtte fra Bymiljøetaten selv om stien er regulert. 

 
Vinderenfossen – Vi er oppmerksom på at stien langs Vinderenfossen er blitt 
veldig dårlig de siste årene. Vi får ikke støtte fra BYM men har sendt 
informasjon til Oslo Elveforum.  

 
Holmendammen - mudring er endelig igangsatt. Det er vi glad for. 

 
4 Bygg og reguleringssaker 

 
Rikshospitalet  
Ris Vels uttalelse ble sendt 7.6.21 og ligger ute på hjemmesiden og Facebook.  
Støy, høyde, volum var viktige punkter. Vi følger med.  

 
Småhusplanen 
 Ris Vels uttalelse ble sendt 16.8.21 og er lagt ut på hjemmesiden og Facebook. 

 
5 Info fra kontoret:  

 
Ca 160 ubetalte medlemskontingent for 2021, purringer sendes i oktober 
 
Appen ”Bymelding” - her kan man melde om gatelys, behov for 
søppeltømming, strøing osv. (se info på hjemmesiden) 

    
 


